
HØRINGSUTTALELSE FRA SEL UNGDOMSRÅD SOM GJELDER 

BUDJSETT OG ØKONOMIPLAN 2025 – 2028 

 

Selv om Sel ungdomsråd stiller seg bak kommunedirektøren sitt forslag til vedtak, ønsker vi å komme 
med noen tanker i forhold til budsjett og økonomiplanen.  

Dette dokumentet er viktig informasjon for kommunens innbyggere, men blir det lest? Vi tør å påstå 
at det ikke blir det. At prioriteringer og viktige saker som på en eller annen måte påvirker alle oss 
som bor i Sel, ikke blir lest, kan være skadelig for demokratiet vårt.  

Sel ungdomsråd oppfordrer derfor Sel kommunestyre til å forenkle dokumentet.  

Gjør det litt kortere med ett enklere språk. Kanskje lage ett dokument for hvert område, og ha en 
enkel oversikt over hvor stort budsjett hvert enkelt rammeområde har. Og vet innbyggere i Sel hva 
ett rammeområde er? 

Vi som sitter i politiske utvalg i kommunen har ett ekstra ansvar å være gode ambassadører, men når 
vi ikke forstår eller ser helheten, er det vanskelig. 

På ungdomsskolen har vi mye fokus på demokrati og medborgerskap, hva med å bruke dette 
dokumentet inn i samfunnsfag? Når vi skjønner hvordan ting henger sammen, er det enklere å forstå 
hvorfor ting blir prioritert som det blir. 

Det trengs også en enklere fremstilling av dokumentet, f.eks på sosiale medier.  

Sel ungdomsråd tror vi kan unngå misforståelser og dumme diskusjoner på facebook, om vi klarer å 
gjøre dette dokumentet mer forståelig og mer tilgjengelig for alle kommunen sine innbyggere. 

 

Sel ungdomsråd 

29.november 2024 

 

 


